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 נוכחים:

 חברים:

 ראש העיר  -   מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -   עו"ד מימון טולדנו

 סגנית רה"ע -   עו"ד עדנה שטרניק

 סגן רה"ע -   מר אריה מיזלס

 חבר -   מר אריה נחום

 חבר  -   מר עופר מועלם

 חברה -  ברגר-עו"ד עטרה מירב

 חבר -  עו"ד עמנואל סולומונוב

 חבר -   מר הרצל יהודה

 חבר -   מר אלי ניר

 חבר -   מר ציון אסולין

 חברה -   גב' רחל אסרף

 חבר -  מר סימון מושיאשווילי

 חבר -   מר עופר ברבי
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 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר -   מר רואי דוד

 עוזרת רה"ע -   גב' סימה הירשל

 סגל:

 מנכ"ל העיריה - מר בני חזן

 המשפטית  היועצת -   עו"ד קרן רוזליס

 יועצת רה"ע למעמד האישה -   גב' פרידה אורן

 היועץ המשפטי  -   עו"ד יוסף סגל

 מהנדס העיר  -   מר שמעון דניאל

 גזבר העירייה  -   מר רונן רוזנפלד

 מבקר העיריה -   מר אלישע שלם
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 . 2018פי מבוקר דו"ח שנתי כס .2

 



 

 04-8666313איגמי:  24.06.2020ישיבת מועצת עיר מתאריך 

 24.06.2020 מיוםת עיר ישיבת מועצ

 י בוועדה המקומית קרית אתאתמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצוע

 

 

3 

 פרוטוקול

 

ערב טוב לכולם. אני שמח לפתוח את ישיבת מועצת העיר שלא מן המניין. לפני  ע:”י. פרץ, רה

שנתחיל את ישיבת מועצת העיר יש לנו חברת מועצה חדשה, רחל אסרף. 

 בבקשה רחל אסרף, הצהרת אמונים. 

אל ולמלא באמונה את אני רחל אסרף, מתחייבת לשמור אמונים למדינת ישר ר. אסרף:

 שליחותי במועצה.

 תודה רבה. בהצלחה. ע:”י. פרץ, רה

 תודה. ר. אסרף:

 

 על נספחיו 2021אישור צו הארנונה הכללית לשנת   .1

הישיבה הראשונה היא ישיבה שלא מן המניין לאישור צו הארנונה הכללית לשנת  ע:”י. פרץ, רה

ונה. יש מישהו שמבקש על נספחיו. אנחנו שלחנו לכם את צו הארנ 2021

 להתייחס לצו הארנונה?

 כן.  ר. דוד:

 כן, רק רגע. יש בקשה אחת שאנחנו יודעים עליה. כן, אז להילה שלם.  ע:”י. פרץ, רה

כן. אנחנו ביקשנו את זכות הדיבור לפני תחילת הישיבה בנושא הארנונה.  ר. דוד:

 אפשר? זה הזמן המתאים? 

 צו הארנונה, כן. על זה אנחנו, כן. צו הארנונה. על  ע:”י. פרץ, רה

מה שאני בא ואני אומר ואני פונה אליך, אדוני ראש העיר, ואליכם חברי המועצה,  ר. דוד:

ימים. בזמן הזה התחוללה  147פעם אחרונה שאנחנו נפגשנו כאן הייתה לפני 
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ימים המפגש הראשון שאנחנו מקיימים  147-קורונה בישראל ובעולם ואחרי ה

 אחוז נוספים. 1.1-מפגש על העלאת הארנונה בכאן הוא 

ואני שואל אתכם באמת, ראש העיר, חברי המועצה, עד כמה אתם באמת יכולים  

 להיות מנותקים מהציבור, 

 רואי, רואים שאתה לא מבין בזה. צ. אסולין:

 מנותקים מהציבור.  ר. דוד:

אתה, אתה לא מבין רואים שאתה לא מבין. זאת החלטת הממשלה, זה לא ש צ. אסולין:

שנה פה. זה החלטת ממשלה, גם אם אתה רוצה, תקשיב טוב, גם  30בזה, אני 

 אם אתה רוצה לבטל את זה אתה לא יכול, אז תלמד את זה.

 שמעתי אותך. ר. דוד:

 עכשיו תמשיך. צ. אסולין:

 שנה, 30שמעתי אותך וזה שאתה פה  ר. דוד:

מעולם לא העלינו, לא העלינו, אנחנו העלינו רק אז אני רוצה להגיד לך שאנחנו  צ. אסולין:

 מה שהממשלה אישרה.

העירייה יכולה, העירייה יכולה וזה אתה יכול לספר לאנשים שלא מכירים ולא  ר. דוד:

מבינים, אני אספר לתושבים שהעירייה יכולה לפנות למשרד הפנים ולבקש 

ג לפני משרד לעצור את ההקפאה של הטייס האוטומטי. העירייה יכולה להצי

 הפנים מקורות תקציביים אחרים,

 תראה לי רשות אחת שקיבלה אישור לזה. צ. אסולין:

 אתה ניסית? ר. דוד:

 תראה לי רשות אחת שקיבלה אישור לזה. צ. אסולין:

 אני קורא לכם כאן, ר. דוד:
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 עזוב, זה דמגוגיה. זה דמגוגיה מה שאתה מספר עכשיו.  צ. אסולין:

. יש הרבה 2021-לכם כאן לא להעלות, לא לאשר את צו הארנונה לאני קורא  ר. דוד:

עסקים והרבה תושבים בחוץ שקורסים וזה לא הזמן וצריך להביע סולידריות 

 .2021-ולהראות אחריות אישית ודוגמא אישית ולא להעלות את הארנונה ל

 דרך אגב תל אביב פנתה ולא קיבלה אישור. אז תבדוק את זה. צ. אסולין:

 ציון, אני מבקש ממך, אם תרצה להתייחס לצו הארנונה ניתן לך, ע:”רץ, רהי. פ

 בסדר. בבקשה. צ. אסולין:

 הילה קיבלה רשות, תן לה לדבר.  ע:”י. פרץ, רה

 מאה אחוז. צ. אסולין:

 בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

 אני מודה לראש העיר. אני רוצה להתייחס ולהצטרף למה שרואי אמר. יש את שלם:-ה. רובין

הטייס האוטומטי, יש את זה, זה ברור לכולם שזה עובד ומדי שנה משרד הפנים 

בא ומבקש להעלות את הארנונה. השאלה מה אנחנו כחברי מועצה עושים. אני 

 רואה את ציון, בחיים לא ראיתי אותו כל כך נדלק. 

 למה? צ. אסולין:

 כל כך מדליק אותך להעלות את הארנונה?  שלם:-ה. רובין

 אבל את שוכחת,  לין:צ. אסו

 בגלל זה הצביעו לך? שלם:-ה. רובין

 את תפסיקי להתמהמה, את צבועה.  צ. אסולין:

 אני צבועה? על מה אתה מדבר? שלם:-ה. רובין

 את היית בצד הזה, את היית במועצה ולא שמעתי אותך פעם אחת.  צ. אסולין:
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 ,23כן, לפני עשר שנים שהייתי בת  שלם:-ה. רובין

 היית איתם פה. את היית איתם פה, הצבעת על צו הארנונה. אל תהיי צבועה,  ין:צ. אסול

 על מה אתה מדבר? שלם:-ה. רובין

 את היית איתם פה, עם האנשים המכובדים האלו.  צ. אסולין:

 ציון, על מה נבחרת?  שלם:-ה. רובין

 תי אותך, שכחת שהיית חברת מועצה? את בכלל, היית חברת מועצה. לא שמע צ. אסולין:

 על מה נבחרת, ציון? שלם:-ה. רובין

 לא שמעתי אותך,  צ. אסולין:

 על מה נבחרת? כדי להעלות את הארנונה? שלם:-ה. רובין

 הילה, לא שמעתי אותך מדברת כשהיית איתם בקואליציה.  צ. אסולין:

 ראש העיר, שוב אני מבקשת את זכות הדיבור, שלם:-ה. רובין

 ותך.לא שמעתי א צ. אסולין:

 כי ציון מפריע לי. שלם:-ה. רובין

 אז אל תעני לו.  ע:”י. פרץ, רה

 לא שמעתי אותך.  צ. אסולין:

 אתה צודק. שלם:-ה. רובין

 את מתווכחת איתו.  ע:”י. פרץ, רה

 אתה צודק. שלם:-ה. רובין

 ואז את מייצרת את הדבר הזה. אוקי? ע:”י. פרץ, רה
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ני אפנה אליך. אנחנו כאן כדי לייצג את התושבים. אני אוקי. אז אני אחזור וא שלם:-ה. רובין

מבינה שיש פה טייס אוטומטי ואני רואה גם חברי מועצה שעובדים מדהים, 

לדוגמא עטרה אני רואה את העבודה שלה ואני רואה את מה שהיא עושה ושאפו 

 על מה שהיא עושה.

באמת כדי לייצג אני באה ואומרת אנחנו לא פה כדי לרדת, כדי לריב, אנחנו פה  

את התושבים. והיה כאן קורונה, יש פה אנשים שהם מובטלים. אנחנו לא צריכים 

להידלק על להעלות את הארנונה, אנחנו צריכים להידלק ולחשוב יצירתית איך 

 מורידים את הארנונה, ואם לא מורידים אותה לפחות לא להעלות אותה. 

לים לעשות את זה גם אנחנו סך הכול ביקשנו לבקש הקפאה. אם אחרים יכו 

יכולים. אז אל תגיד לי איפה הייתי ולא הייתי, אני פה ואני פה לייצג את 

התושבים ומה שצריך לעשות פה זה לבקש לנסות ולהקפיא. אם אחרים עשו את 

 זה גם פה אפשר לעשות את זה. 

 מי האחרים שעשו? צ. אסולין:

 ושלחנו לכם, שלם:-ה. רובין

 , תני דוגמאות.תגידי צ. אסולין:

 ואנחנו שלחנו לכם מייל, שלם:-ה. רובין

 מי האחרים שעשו? צ. אסולין:

 ובמייל הזה אנחנו באנו וביקשנו שתצטרפו ובואו ננסה. שיטת מצליח, בואו ננסה.  שלם:-ה. רובין

 מי עשה? תתני לי, צ. אסולין:

 ך.מה יקרה? מקסימום לא נצליח. זה כסף של התושבים של שלם:-ה. רובין

 תגידי לי אחד. רשות אחת.   מי זה אחרים שהצליחו? צ. אסולין:

 כסף של התושבים. שלם:-ה. רובין
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 רשות אחת.  צ. אסולין:

 יש פה עסקים שקורסים. שלם:-ה. רובין

 את מתעלמת מהפיתוח המטאורי שיש בקרית אתא.  צ. אסולין:

 אנחנו,יש פה אנשים שממש קשה להם לסגור את החודש ו שלם:-ה. רובין

 )קריאות קהל(

 סליחה, סליחה.  ע:”י. פרץ, רה

 לא עושים שום דבר. שלם:-ה. רובין

 אם עוד פעם אחת, רק רגע. ע:”י. פרץ, רה

 אסור לך לדבר, הלו, תירגע.  צ. אסולין:

 ציון, ע:”י. פרץ, רה

 תירגע, אסור לך לדבר. צ. אסולין:

 ציון, זה תושב. תושב שקשה לו. שלם:-ה. רובין

 הילה, אני מסיים עכשיו את הישיבה. ע:”רץ, רהי. פ

 אני מבקש התייחסות בבקשה. צ. אסולין:

רק רגע, ציון. בבקשה ממכם, מספיק עם ההתלהמות ביניכם, זה לא ראוי ולא  ע:”י. פרץ, רה

 מכובד, וגם לא אצלנו אף פעם זה לא קרה ולא היה ולא נאפשר לאף אחד,

 נראה שהנושא מאוד, שלם:-ה. רובין

 רק רגע, תירגעי בבקשה, הילה. ע:”י. פרץ, רה

 אני מאוד רגועה. שלם:-ה. רובין

 יופי. לא נראה ככה אבל תירגעי. ע:”י. פרץ, רה
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 אני מאוד מאוד רגועה. שלם:-ה. רובין

אז מספיק. אנחנו לא נאפשר את הדבר הזה בצורה שכזו. שמענו את הבקשה,  ע:”י. פרץ, רה

ה ולבקש. אתה יכול לבקש רשות דיבור וגם זכותה להגיד כל מה שהיא רוצ

להגיד את ההסתייגויות שלך לכל הצעה שעולה. זה מה שאתה יכול לעשות 

 בצורה מכובדת.

לכל האורחים שנמצאים כאן, אף אחד לא רשאי לדבר ואף אחד לא רשאי להעיר.  

מי שיעיר הערות מהצד שאסור לו לצערי אנחנו לא נשאיר אותו כאן בחדר, הוא 

 החוצה. יש כללים, אסור לדבר. הילה, בבקשה תסיימי. יצא

אני שוב פעם אומרת בואו באמת לרגע נשכח מקואליציה, אופוזיציה, נבקש  שלם:-ה. רובין

מראש העיר לבחון את הנושא, לשלוח מכתב לשר הפנים, מקסימום לא נצליח. 

 לבקש להקפיא ולא לעשות את הטייס האוטומטי. 

אליק עשתה את זה ועוד הרבה ערים אחרות, תל אביב חיפה עשתה את זה, בי 

ועוד ועוד. אם אתה רוצה אני מבטיחה לבוא ולשלוח לך את כל הרשימה של 

הערים שעשו את זה, גם קרית אתא יכולה. אנחנו לא במצב סוציו אקונומי כל כך 

גבוה שאנחנו יכולים להגיד יאללה. יש פה הרבה אנשים שקשה להם, עסקים, 

 ובטלים, זו השעה, בשביל זה נבחרנו. אנשים שמ

 תודה רבה להילה שלם. ציון אסולין. ע:”י. פרץ, רה

תודה. תראי הילה, אני חייב, תראי, את מתעלמת מדבר אחד, את מתעלמת  צ. אסולין:

מההתפתחות המטאורית בעשור האחרון של קרית אתא, את מתעלמת 

נוך. זה עובדות מהכבישים, מההתפתחות, מגני המשחקים, ממערכת החי

בשטח. זה עובדות, את רואה את הדברים, הציבור רואה את הדברים האלה, לא 

 רק אני.



 

 04-8666313איגמי:  24.06.2020ישיבת מועצת עיר מתאריך 

 24.06.2020 מיוםת עיר ישיבת מועצ

 י בוועדה המקומית קרית אתאתמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצוע

 

 

10 

שנה, אני אומר לך עשור אחרון שהיה  30ואני כנבחר ציבור למעלה, עוד מעט  

זה עשור יוצא מן הכלל. תראי את הקיונים, תראי את קניון הצפון, תראי את 

 .איקאה. את מתעלמת מהדברים האלה

, זה הממשלה, הממשלה 1.1אני לא חושב, הנושא הזה של הדמגוגיה של  

החליטה להעלות את הנושא הזה. יש רשויות שביקשו, הן לא יקבלו, אף רשות 

 לא תקבל. אתם לא אמרתם אחת שקיבלה, אחת שקיבלה.

לכן אני חושב שגם, את היית דרך אגב גם בצד השני, היית עם האנשים  

א שמעתי אותך מדברת כשהיו הצבעות על הארנונה, לא המכובדים האלו, ל

 שמעתי אותך.

 לפני עשר שנים.  שלם:-ה. רובין

לפני, לפני, היית, לא שאלת שאילתות, לא הצעות לסדר. שום דבר. אז תגידי   צ. אסולין:

 את האמת לתושבים. תודה רבה לך. תודה רבה.

 טוב, תודה. זהו, זהו. ע:”י. פרץ, רה

 מה זאת אומרת זהו? הוא העלה טענות כלפי, אני רוצה להגיב, :שלם-ה. רובין

 עם כל הכבוד, הילה, רשות הדיבור שלך היה כבר.  ע:”י. פרץ, רה

 יעקב, הבן אדם דיבר עלי, יש לי זכות להגיב. שלם:-ה. רובין

אמרתי, את לא צריכה להגיב. אמרת את מה שאמרת. יש הצבעה ונגמר. זהו.  צ. אסולין:

 להגיד? אמרת. מה יש לך

 אני מבקשת את המיקרופון. שלם:-ה. רובין

 טוב. אני מבקש להעלות להצבעה. ע:”י. פרץ, רה

 אני לא מוכנה שתעלה, שלם:-ה. רובין

 מי בעד צו הארנונה?  ע:”י. פרץ, רה



 

 04-8666313איגמי:  24.06.2020ישיבת מועצת עיר מתאריך 

 24.06.2020 מיוםת עיר ישיבת מועצ

 י בוועדה המקומית קרית אתאתמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצוע

 

 

11 

 לא, אתם לא תעשו דבר כזה. חוצפה. שלם:-ה. רובין

 לך אמרה. זהו. שום חוצפה. אמרת את מה שאמרת, הסיעה ש צ. אסולין:

 מי בעד? בבקשה לספור.  ע:”י. פרץ, רה

 חבורה של בובות. בובות, לא פחות מזה. שלם:-ה. רובין

 נגד.  2בעד. מי נגד?  13 ע:”י. פרץ, רה

 .3 שלם:-ה. רובין

נגד, את צו הארנונה הכללית לשנת  3בעד,  13הוחלט לאשר, נגד. סליחה.  3 ע:”י. פרץ, רה

 ה רבה.תוד על נספחיו. 2021

 

 2018. דו"ח כספי לשנת 2

 . רו"ח יעקב זיצר, בבקשה.2018אנחנו עוברים לסעיף הבא דו"ח כספי לשנת  ע:”י. פרץ, רה

ערב טוב לכולם. אנחנו מתייחסים לדו"ח הכספי המבוקר שבוקר ע"י נציגי משרד  ח י. זיצר:”רו

כאשר ₪  מיליון 77,6. בצד המאזן אנחנו יכולים לראות 31.12.2018-הפנים ל

 בנכסים נזילים קופה ובנקים. 63,952הסכום הדומיננטי הוא 

, במימון קרנות בלתי 47.5מבחינת ההשקעות המיועדות לכיסוי הקרנות  

. זה נתון שגם נראה 58.3והשקעות במימון קרנות מתוקצבות  4.2מתוקצבות 

 אותו אחר כך במסגרת הפסי"ב. 

עם  9,4-ל 10,3-ת הגרעון הנצבר מהתקציב הרגיל הסתיים עם עודף והקטין א 

ולגבי החובות הפתוחים נראה  142.4. עומס המלוות שלנו הוא 832עודף של 

 אחר כך במסגרת מאזן הגביה.

בצד הפסי"ב אנחנו יכולים לראות שאין לעירייה התחייבות שוטפות למערכת  

הם מתייחסים ₪, מיליון  80הבנקאית. ההוצאות המתוקצבות שטרם שולמו הם 
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גם לתקציב רגיל וגם לתקציב פיתוח. תקבולים לא מתוקצבים, פיקדונות והכנסות 

 . סכום שדומה למה שהיה בתחילת השנה. 5,6מראש 

, 14.7, יש לנו עודפים זמניים בתב"רים של 32.8קרן לעבודות הפיתוח שלנו  

וכנ"ל לגבי הקרנות  5.4, הקרנות הבלתי מתוקצבות ראינו גם באקטיב 47.5

 . 197.1. סך הכול המאזן 58.3בות המתוקצ

העמוד השני שאני מציג זה טופס שמתייחס לתב"רים, סך הכול התקבולים היו  

כולל מה שקיבלנו מהממשלה, מקורות עצמיים ומלווה שלקחנו. ₪, מיליון  78,5

 תשלומים מעל תקבולים.  63.6והיה ביצוע של  142התשלומים היו 

פחות  78-שזה למעשה ה 14.7ף השנה עם וסו 78.2תחילת השנה הייתה עם  

וזה הנתון שגם ראיתם במאזן וזה מורכב מעודפי מימון זמניים וגרעונות  63-ה

 .14.7מימון זמניים בסך הכול 

העמוד הבא מדבר על דו"חות גביה ויתרות חייבים. אגב הדו"חות הרבעוניים  

שנתי הסדר אנחנו בדרך כלל רואים את הסדר בצורה אחרת, בדו"ח המבוקר ה

הוא מוצג שונה, אבל אנחנו נראה אותו אחר כך באותה מתכונת שאתם מכירים 

 מהדו"חות הרבעוניים. 

-מיליון שקל בגין פיגורים, סכום דומה למה שנגבה ב 14נגבו  2018במשך שנת  

בשנה הקודמת והיה  144מול  150וסך הכול הגביה השוטפת הייתה  2017

 אחוז. 90אחוז או מעל  90-ל 87.5-שיפור בגביה מהשוטף מ

 136.5מבחינת עומס המלוות, עומס המלוות שלנו כמו שאתם יכולים לראות זה  

כאשר בדו"חות השנתיים יש גם את החלוקה לשנים שמתווספות, כולל הנושא 

 של תחזית ההצמדה. 

מבחינת הביצוע בתקציב הרגיל זה הנוסח והמתכונת שבדרך כלל אתם מכירים  

בהכנסות ואם ₪ מיליון  440ות הרבעוניים, אז הביצוע שלנו היה לראות בדו"ח
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שדיברנו עליהם במסגרת  832וזה ההפרש  439.2אני מסתכל בהוצאות היה 

 הצגת המאזן, הקטנת הגרעון הנצבר מתחילת שנה לסוף שנה. 

ופה יש את הפילוח לפי משכורות, פעולות כלליות, נושא של חינוך, רווחה,  

 . 2018המימון וכל זה בהשוואה למה שהיה התקציב בשנת פירעון מלוות, 

העמוד הבא ידבר על הנושא של עלויות השכר לפי מגזרים של הפעילות, אם זה  

הנהלה כללית, שירותים מקומיים, שירותים ממלכתיים שפה אנחנו יכולים לראות 

שהנושא של החינוך הוא מאוד מאוד דומיננטי, יש השקעה מאוד גדולה בנושא 

 של חינוך מסך הכול התקציב הרגיל.

ועוד נקודה שאני בדרך כלל מציין לפניכם שיש לנו לא מעט גמלאים והעלות  

. אם אנחנו ניקח בחשבון את אחוז שכר הגמלאים מתוך סך 17.4שלהם היא 

הכול השכר, למעט הנושא של החינוך, אנחנו נראה שאחוז תשלומי הגמלה 

 נמוך. עד לכאן, אם יש שאלות?  לגמלאי עיריית קרית אתא הוא לא

בדו"ח שקשור להתחייבויות תלויות.  12הייתי שמח לקבל הבהרה לגבי ביאור  ר. דוד:

 60-מיליון שקלים ו 2-אני רואה שבסעיף א' קיימות חמש תביעות פיצויים בסך כ

 מיליון דולר בעניין של הפקעת מקרקעין והייתי שמח אם אפשר להרחיב טיפה. 

סכום תביעה מאוד מאוד גדול וחריג, במה מדובר? איזו קרקע  בכל זאת זה 

הופקעה ואני רואה שהיועצים המשפטיים העריכו שהסיכון המוערך כי העירייה 

תידרש לשאת בתשלום כלשהו הינו קלוש והייתי שמח לדעת למה הם חושבים 

 ככה.

היועצים המשפטיים, בעיקרון הביאור שמופיע בדו"ח הכספי המבוקר נערך ע"י  ח י. זיצר:”רו

וגם לנו לא, אלא לפי  sayכמו שהקראת. אין לרו"ח מטעם משרד הפנים כמעט 

 מה שחושבים היועצים המשפטיים כדי לבצע את ההפרשה. 

המידע הוא מידע מלא וכולל כפי שמחליטים המבקרים של משרד הפנים לתת,  

בעתיד אבל את ההפרשה עצמה מבצעים לפי מה שחושב היועץ המשפטי. אם 
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יהיה צורך לשלם או לא יהיה צורך לשלם, זה לא דבר שהוא חשבונאי, זה יותר 

 עניין של חוות דעת משפטית.

את השאלות תפנה לפה. אם אנחנו נבקש מאיש מקצוע לענות הוא יענה. הנושא  ע:”י. פרץ, רה

של ההפקעות באופן עקרוני מדובר בתוכניות על כל תא שטח של העיר קרית 

אלף דונם כולל התוכניות החדשות שאושרו לאחרונה  29אתא היא  אתא. קרית

 . 450, תוכנית כ/248, תוכנית כ/1024, תמל/1025תמל/

שחלקו חודר בתוך  22כל תהליכי הכבישים המטורפים שאנחנו רואים, את כביש  

, וכל הכבישים שמזינים היום את קרית אתא 772השיפוט של קרית אתא, כביש  

ות לעיר קרית אתא מדובר בעבודות שתכליתן גם הפקעות של והכניסות החדש

 שטחים. 

כלומר דרכים, מפקיעים את השטח, התוכניות מפקיעות שטח. עומדת זכות לכל  

בעל קנין אשר מופקע, לא חשוב מה ערך הקרקע, חקלאי, לא חקלאי וכל שאר 

 לתבוע בהפקעה.  197הדברים, עומדת לו הזכות לפי סעיף 

ם הערכה בהתאם לשיקולים של שמאים ועוד שאר הדברים שיש, אנחנו עושי 

מיליון. אוקי? אנחנו יכולים להגיד מה  60שניתבע בסך סכום מוערך  יכול להיות

הערך הכלכלי, הכספי שעיריית קרית אתא תיהנה מהתוכניות שאישרנו 

לאחרונה, כמה מאות מיליונים נקבל מהדבר הזה. גם זה רק הערכה. את 

אלה אנחנו לא שמים כמובן בדו"ח הכספי אלא רק מה שאנחנו ההערכות ה

 מצווים לזה. זאת התשובה שמשלימה את הרו"ח שמחויב לציין את זה בדו"ח. 

אשר הוצג, אין צורך להצביע על  2018תודה רבה לכולם. אני מודה דו"ח כספי  

 הדו"ח. 

 

 סוף הישיבה
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 נוכחים:

 חברים:

 ראש העיר  -   מר יעקב פרץ

 סגן ומ"מ ראש העיר -  עו"ד מימון טולדנו

 סגנית רה"ע -  עו"ד עדנה שטרניק

 סגן רה"ע -  מר אריה מיזלס

 חבר -   מר אריה נחום

 חבר  -   מר עופר מועלם

 חברה - ברגר-עו"ד עטרה מירב

 חבר - עו"ד עמנואל סולומונוב

 חבר -  מר הרצל יהודה

 חבר -   מר אלי ניר

 רחב -   מר ציון אסולין

 חברה -   גב' רחל אסרף

 חבר - מר סימון מושיאשווילי
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 חבר -   מר עופר ברבי

 חברה -  שלם-גב' הילה רובין

 חבר -   מר רואי דוד

 עוזרת רה"ע -  גב' סימה הירשל

 סגל:

 מנכ"ל העיריה -   מר בני חזן

 היועצת המשפטית  - עו"ד קרן רוזליס

 היועצת רה"ע למעמד האיש -   גב' פרידה אורן

 היועץ המשפטי  -   עו"ד יוסף סגל

 מהנדס העיר  -  מר שמעון דניאל

 גזבר העירייה  -   מר רונן רוזנפלד

 מבקר העיריה -  מר אלישע שלם

 

 על סדר היום:

 הצעות לסדר היום: .1

 סבסוד מחיר צהרונים )סיעת שלם( 1.1 

 חגיגות יום העצמאות )סיעת שלם( 1.2 

 פאת תשלומי תושבים במשבר הקורונה )סיעת הקלות לבעלי עסקים והק 1.3 

 שלם( 

 הנחות בארנונה לשכונות חדשות או בעבודות תשתית )סיעת שלם( 1.4 
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 תשובות לשאילתות. .2

 .2019דו"ח כספי רבעוני דצמבר  .3

 :16.6.20אישור החלטות ועדת הכספים מיום  .4

 תב"רים: 4.1 

  7,000לשלב ג' בסכום בי"ס אלונים, הגדלה  2211הגדלת תב"ר  4.1.1  

 אש"ח. עפ"י הפירוט:  

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה  תב"ר מאושר מקורות מימון 

 7,797 1,489   6,308 קרנות הרשות  

 18,003  5,511  12,492 משרד החינוך  

 9,000   9,000   מלוות  

 34,800 7,000  27,800   סה"כ  

 14אש"ח. סה"כ  420סכום פתיחת תב"ר נגישות אקוסטית תש"פ ב 4.1.2  

 אש"ח לכל כיתה בבתי הספר הבאים: 30כיתות,   

 בי"ס גורדון, 1בבי"ס יבנה,  3בי"ס הצבי ישראל,  1בי"ס נועם,  1  

 בי"ס תמיר, 1מקיף רוגוזין,  2ישיבה תיכונית,  1בי"ס גבעת רם,  1  

 אש"ח. 420חט"ב ב' עפ"י הפירוט: משרד החינוך  2גן צליל,  1  

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 42פתיחת תב"ר תיק עזרה ראשונה בסכום  4.1.3  

 אש"ח 29משרד הפנים   

 אש"ח 13קרנות הרשות   
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 אש"ח, עפ"י הפירוט: 50פתיחת תב"ר גנרטור נייד לחרום בסכום  4.1.4  

 אש"ח 35משרד הפנים   

 אש"ח 15קרנות הרשות  

 אש"ח, עפ"י 40פתיחת תב"ר חיבור גנרטור לרשת חשמל בסכום  4.1.5  

 הפירוט:  

 אש"ח 28משרד הפנים   

 אש"ח 12קרנות הרשות   

 אש"ח עפ"י הפירוט: 30פתיחת תב"ר מכשירי קשר בסכום  4.1.6  

 אש"ח 22משרד הפנים   

 אש"ח 8קרנות הרשות   

 אש"ח, 240פתיחת תב"ר עיצוב מרחבי למידה בבתי ספר בסכום  4.1.7  

 אש"ח, בי"ס גבעת רם 80בית יעקב  בבתיה"ס הבאים: תיכון לבנות  

  אש"ח. עפ"י הפירוט: 80אש"ח, מקיף רוגוזין  80  

 אש"ח 240משרד החינוך  

 אש"ח 100פתיחת תב"ר שיפוץ חדר מורים בבי"ס ירושלים בסכום  4.1.8  

 עפ"י הפירוט:  

 אש"ח  100משרד החינוך   

 356ות בסכום פתיחת תב"ר חידוש מבנים בי"ס יסודי בית יעקב בנ 4.1.9 

 אש"ח עפ"י הפירוט:  

 אש"ח 356משרד החינוך   
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 אש"ח 43פתיחת תב"ר הצטיידות ושיפוצים בספריה חט' ב' בסכום  4.1.10

 עפ"י הפירוט: 

 אש"ח 43משרד החינוך   

 הקמת גנ"י שינוי מקורות מימון: משרד החינוך 2217עדכון תב"ר  4.1.11  

 טרומפלדור, משרד החינוךבמקום הלוואה בגנים הבאים: גנ"י   

 אש"ח. עפ"י הפירוט: 789אש"ח. גנ"י בית וגן משרד החינוך  1,578  

   

 הקמת גנ"י )ברדיצ'בסקי( שינוי מקורות מימון: 2256עדכון תב"ר  4.1.12 

 משרד החינוך במקום קרנות הרשות עפ"י הפירוט: 

   

 רות מימון: הקמת גנ"י אלונים, שינוי מקו 2248עדכון תב"ר   4.1.13 

 משרד החינוך במקום קרנות הרשות עפ"י הפירוט: 
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 שינוי מקורות מימון קרנות 2020עדכון תב"ר עבודות קיץ  4.1.14  

 הרשות במקום הלוואה, עפ"י הפירוט: 

   

 2010כיתות אקוסטיות בבתי"ס שונים בשנים  2092הגדלת תב"ר  4.1.15  

 הפירוט:כיתות עפ"י  36, סה"כ 2015עד  

   

 הסכמי גג עפ"י הפירוט: 2202הגדלת תב"ר  4.1.16 
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 גני משחקים שלב ב' עפ"י הפירוט: 2237הגדלת תב"ר  4.1.17

    

 גנ"י שדה בוקר עפ"י הפירוט: 2239הגדלת תב"ר  4.1.18

 

 י"ס גורדון לצורך סגירה תוספת כיתות ב 2240הגדלת תב"ר  4.1.19  

 עפ"י הפירוט: 

   

 גן משחקים י.ל. פרץ עפ"י הפירוט: 2265הגדלת תב"ר  4.1.20  

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה  תב"ר מאושר  מקורות מימון  
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 תכנון רח' התעלה, עדכון תקציב משרד התחבורה 2190הגדלת תב"ר  4.1.21  

 ( עפ"י הפירוט:10%)השתתפות העירייה   

    

  הקמת בי"ס נועם עפ"י הפירוט: 2229הגדלת תב"ר  4.1.22 

   

 אישור הארכת מועד פירעון 5.4.17בהמשך להחלטת מועצת העיר מיום  4.2 

 שניתנה לחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא 9,360,000הלוואה ע"ס  

 לשנה(. 2%שנים נוספות באותם תנאים ) 3-בע"מ ב 

 ל"אילן" )איגוד ישראלי לילדים נפגעים(.₪  1,000 אישור תרומה שנתית ע"ס 4.3 

 כהונת דירקטורים "מעיינות אתא". .5

לפקודת הקרקעות )רכישה לצורכי ציבור(  7-ו 5ביטול הליכי הפקעה לפי סעיף  .6

 10509בגוש  25להפקעת חלקה  30.6.91מיום  3896שפורסמו בטעות בי.פ.  1943 

לפקודת הקרקעות לצורך ביטול  14סעיף  ושייעודה מגורים ופרסום הודעה לפי 

 , שכ' גבעת הרקפות קרית אתא.11ההפקעה רח' מיכה  

אישור קבלת שירות אינטרנטי בחשבונות של בית ספר חטיבה א' רוגוזין בבנק  .7

 .149640-ו 472522קרית אתא שמספרם  448מזרחי סניף  
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 פרוטוקול

 

 הצעות לסדר היום: 1.

 )סיעת שלם( סבסוד מחיר צהרונים 1.1

אנחנו עוברים לישיבה של מועצת העיר מן המניין ואנחנו נתחיל בהצעות לסדר.  ע:”י. פרץ, רה

 ההצעה לסדר הראשונה זה סבסוד מחיר הצהרונים. 

הילה, מה שאני מבקש כדי להבהיר, א' אני מבקש שלא נגיע שוב פעם כשאת  

נחת, זה א' אני מציגה את הדברים, את מלהיטה את התהליך. כלומר לדבר ב

 מבקש ממך.

ב' אנחנו לא נכנסים למהות הנושא. אם נחליט להכניס את זה לסדר היום אז  

אנחנו נדון ויהיה לך את כל הזכות יותר להסביר. מה שנקרא בכותרת, כפי 

שהסברת את זה במכתב בתמצית מלאה ואז נכריע. נכריע כן, נדבר. נכריע לא, 

 ת דיבור.לא. אוקי? אז בבקשה לתת לה רשו

אחלה. אז ההצעה לסדר בעצם, דרך אגב אנחנו סיעת הילה שלם והתושבים, לא  שלם:-ה. רובין

 סיעת שלם. ההצעה לסדר בעצם מדברת על סבסוד הצהרונים. 

שקלים. עטרה, תגידי לי אם אני  635היום המחיר של הצהרונים עומד על  

ינה משיח עם אנשים שקלים. אני מב 300מדייקת. ובעצם יש עכשיו העלאה של 

 שבעצם ההעלאה קורית בגלל שהסבסוד הממשלתי ירד. 

אני מבינה את זה, אבל שוב פעם אנחנו חוזרים על הנושא של הקורונה, אנחנו  

 לא במצב רגיל. הרבה מאוד אנשים מובטלים, עסקים קורסים, דיברנו על זה. 

שקלים כל חודש  300אם יש אפשרות כן לעירייה להמשיך את הסבסוד הזה, כי  

זה יכול לתת הרבה מאוד אויר לנשימה לתושבים והם יוכלו ההורים לצאת לעבוד 
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בקלות. אז אני מבקשת להעלות את זה לדיון ולחשוב יחד איך אפשר להקל על 

 התושבים.

שקלים שהממשלה קבעה  930-תודה רבה להילה. כמו שציינת, הילה, אנחנו מ ע:”י. פרץ, רה

אנחנו כאן בעירייה בשלוש שנים אחרונות נתנו את  את המחיר לצהרונים

. אנחנו נמצאים באשכול 5עד  1-הסובסידיה שניתנות לערים החלשות באשכול מ

 ואנחנו לא זכאים לסובסידיה הזאת. 6

אנחנו העירייה בשלוש שנים אחרונות נתנו את הסובסידיה מתוכנו, מהרצון הזה  

וש שנים אחרונות התקופה לא הייתה לסייע כן לזוגות הצעירים. ולהזכיר שבשל

 הכי מזהירה וגם אז שקלנו ונתנו. 

ולכן לאור כל מה שקורה במשק וההנחיות של המדינה גם כן כמו שאנחנו צופים  

שאכן לא מתכוונים גם במתווה שאנחנו מכירים אותו שזה יינתן וצריך לזכור שגם 

עיריית קרית אתא צריכה לנהל את העסקים שלה בצורה נכונה וגם על עיריית 

 קרית אתא פוקדים כל משברי הקורונה. 

האזרחים או לא רק את בעלי העסקים, גם אנחנו חלק מהעסק  זה לא רק את 

הענק הזה, ומתוך האחריות הזאת אני לא חושב שאנחנו יכולים להבטיח את זה. 

אנחנו צפינו ללא כל קשר לקורונה, גם בינואר, את המשברים הכלכליים מי 

שזוכר, שהמדינה נכנסת לגירעון כלכלי כבד, אנחנו ראינו את זה במערכת 

ירות לפני מערכת הבחירות הראשונה, זיהינו את זה בבחירות עצמן, אחר הבח

כך בבחירות השניות, אחר כך בבחירות השלישיות ואנחנו מבינים את המשמעות 

הכלכלית שהמדינה הולכת אליה, ולכן אי אפשר לגלגל על עיריית קרית אתא עוד 

 עון.הרבה דברים שאנחנו לא יודעים, יכולים לגלגל עלינו את הגר

בעד. מי  13אז בתקציר העניין אני מבקש להסיר את זה מסדר היום. מי בעד?  

 נמנע. תודה רבה.  1נגד. מי נמנע?  2נגד? 
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 חגיגות יום העצמאות )סיעת שלם( 1.2

 אנחנו בהצעה לסדר שנייה, חגיגות יום העצמאות. הילה בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

ושבת שטוב שסבסדתם שלוש שנים, אני חושבת שהיה אני אגיד גם על זה אני ח שלם:-ה. רובין

 אפשר לסבסד עוד שנה, דווקא בתקופה קשה.

 הילה, בבקשה. אנחנו בסעיף הבא. ע:”י. פרץ, רה

 נכון. אבל בגלל המיקרופון, שלם:-ה. רובין

 זהו. גמרנו. ע:”י. פרץ, רה

 י.יעקב, בגלל המיקרופון אני מוגבלת לדבר רק כשנותנים ל שלם:-ה. רובין

לא, לא, לא. הילה, את לא יכולה גם להתפרץ כמו שאני לא מתפרץ בדברים  ע:”י. פרץ, רה

 שלך. בבקשה בתמצית.

 אני גם לא מתפרצת לדברים,  שלם:-ה. רובין

 יופי, אז לכן המיקרופון הוא לא רלוונטי. בבקשה. ע:”י. פרץ, רה

עיר שעושה אירועים מאוד לגבי חגיגות יום העצמאות. קרית אתא ידועה כ שלם:-ה. רובין

מפוארים, מאוד יפים, אבל אני אישית מאמינה בקהילתיות, בצניעות, במינוף 

 תושבים, בדברים שהם מקומיים ובעלויות אחרות.

אז אנחנו שלחנו את זה דרך אגב מזמן, אנחנו רצינו לדבר על יום העצמאות  

 שהיה, אבל גם שנה הבאה זה עדיין רלוונטי. 

ללכת עם ההמלצה של שר הפנים ומשרד הפנים ולהגביל בעצם  אנחנו מציעים 

אלף שקל ולעשות משהו שהוא קצת יותר צנוע ולא  80את התשלום לכל אמן עד 

לקחת את האומנים הכי יקרים, ובמיוחד בתקופה כזאת, ואת החיסכון הכלכלי 

 כרגיל לגלגל את זה לתושבים. זה הרעיון שלנו. אני אשמח שנדון בזה.
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תודה רבה. כמו שציינת באמת העניין הוא לא רלוונטי, למרות שאת רוצה שהוא  ע:”, רהי. פרץ

 יהיה רלוונטי.

 לגבי שנה הבאה. שלם:-ה. רובין

 וכשהוא יהיה רלוונטי אנחנו נדון בו. אני מבקש להסיר מסדר היום. מי בעד?  ע:”י. פרץ, רה

 זה לגבי שנה הבאה. אי אפשר לדון עכשיו? שלם:-ה. רובין

 נמנע.  1נגד. מי נמנע?  2בעד. מי נגד?  13לא. כשזה יהיה רלוונטי, נדון.  ע:”י. פרץ, רה

 

 הקלות לבעלי עסקים והקפאת תשלומי תושבים במשבר הקורונה )סיעת שלם( 1.3

אנחנו בהצעה לסדר נוספת, הנחות ופטורים עקב משבר קורונה הפועלים עפ"י  ע:”י. פרץ, רה

 שה. חוק הנחיות הממשלה. בבק

צר לי שזמן התגובה של העירייה להצעות לסדר שאנחנו שולחים הוא כזה שהוא  ר. דוד:

בדיליי של שלושה חודשים. אנחנו רוצים לדבר על דברים אקטואליים ובכל זאת 

אנחנו בהצעה לסדר הזאת מבקשים מהעירייה לבנות סל של הטבות לבעלי 

יר שישב ויחשוב ויעשה כל עסקים ולתושבים, להקים איזשהו קבינט קורונה בע

מיני תוכניות שקשורות בעסקים ובאזרחים, להקפיא למשל חובות גביה של 

לקוחות, לפרוס את זה אולי לתשלומים יותר גדולים. אלה חלק מהדברים 

 שאנחנו מבקשים להעלות בהצעה הזאת.

 אני רוצה שנייה אחת להגיד משפט. שלם:-ה. רובין

 ?זו הצעה של מי ע:”י. פרץ, רה

 זה של הסיעה, אנחנו יחד. אנחנו אותה סיעה. שלם:-ה. רובין

 לא. מי כתב את הבקשה להצעה? ע:”י. פרץ, רה

 יחד. אנחנו ביחד. שלם:-ה. רובין
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 אנחנו עוד לא נכנסנו לנושא. הוא אמר, ע:”י. פרץ, רה

 אוקי. לא, זה רק משפט אחד, רק כדי להבהיר. שלם:-ה. רובין

 .משפט. כן ע:”י. פרץ, רה

הרעיון הוא להביא מישהי, מישהו שירכז את הצרכים של העסקים ולעזור להם  שלם:-ה. רובין

למנף אותם. כמו איזה סוג של מנהלת שיווק או משהו כזה שבעצם יקשיב 

לצרכים של העסקים, ייצג אותם אם צריך גרפיקה וכן הלאה וכן הלאה, כל מה 

 שהם צריכים כדי שהם יצליחו יותר.

 טוב. ע:”י. פרץ, רה

 זה הכול. שלם:-ה. רובין

 איש.  200את חושבת שאת נמצאת באיזה ישוב קהילתי של  צ. אסולין:

 ציון, תציע משהו.  ר. דוד:

 אני לא רק מציע,  צ. אסולין:

 ציון, מה אתה עושה? שלם:-ה. רובין

 אני עושה פי אלף יותר ממכם. צ. אסולין:

 מה אתה עושה,  שלם:-ה. רובין

 ה לא עושה כלום. את ר. דוד:

 50אני עוזר לאנשים יותר מכם. החותם שאני הטבעתי בעיר הזאת אתה עוד  צ. אסולין:

שנה לא תעשה את זה. אני עשיתי דברים שאתם לא חלמתם עליהם. אתם רק 

 דמגוגיה ויודעים לרשום בקופסאות האלו. זה לא יעזור לכם שום דבר. 

 שבים. תעשה משהו. תעשה משהו למען התו ר. דוד:
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מה שאני עשיתי אתה לא תגיע לציפורן הקטנה שלי. אני הטבעתי את החותם  צ. אסולין:

 שלי בעיר הזאת. 

 שנה.  30מה אתה עושה, ציון?  שלם:-ה. רובין

אתם לא יודעים, אתם דמגוגים אתם. אתם פשוט לא מסוגלים. אין לכם מה  צ. אסולין:

 לעשות, אתם לא מבינים שום דבר.

 ציון מספיק. עכשיו ככה, מי שמתפרץ וגם אתם מתנהגים לא בסדר.  ע:”י. פרץ, רה

 אנשים מדברים מדם לבם.  ר. דוד:

 אני מבקש ממך, רואי,  ע:”י. פרץ, רה

 מדם לבם.  ר. דוד:

 רואי תפסיק. בוא, לא כאן.  ע:”י. פרץ, רה

 זאת ישיבת מועצת עיר, לא יעקב?  ר. דוד:

 בוא תדבר בשפה, ישיבת מועצת עיר, ע:”י. פרץ, רה

 אנחנו מדברים, הוא מתפרץ לדברינו.  ר. דוד:

 לא, הוא לא התפרץ לדבריך,  ע:”י. פרץ, רה

 אני לא התפרצתי. פשוט אתם לא מבינים שום דבר. צ. אסולין:

 הוא הקשיב לסוף. הוא העיר לך הערה ואתה החלטת, ע:”י. פרץ, רה

 אתם פשוט לא מבינים.  צ. אסולין:

 משהו. תציע. תציע ר. דוד:

 אני לא רק שהצעתי, אני עשיתי. אני לא הצעתי, אני עשיתי.  צ. אסולין:
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מי בעד להסיר את זה מסדר היום? יש הנחיות של הממשלה ואנחנו פועלים  ע:”י. פרץ, רה

בהתאם להנחיות הממשלה בצורה אחראית ומבוקרת. מי בעד להסיר את זה 

 נגד.  2בעד. מי נגד?  13מסדר היום? 

 חבורה של בובות. שלם:-רובין ה.

 נמנע. 1מי נמנע?  ע:”י. פרץ, רה

 מיליון שקל, 130-מה שמדהים הוא מדברים על אחריות אבל בנין עירייה ב ר. דוד:

אני גאה בזה. התושבים גאים בזה. אני גאה שהתושבים יש להם בנין עירייה.  צ. אסולין:

ם יותר ממה שאתה תתפתח, אנחנו בהתפתחות. אני גאה. התושבים מקבלי

יודע, אתה לא מבין. התושבים מקבלים. אתה פשוט עוצם את העיניים. אני גאה 

 שלעיריית קרית אתא יש בנין כזה. 

 ציון, זהו. אם לא אני אוציא אותך. ע:”י. פרץ, רה

 התושבים גאים שיש לנו בנין עירייה.  צ. אסולין:

 החוצה.ציון, אני נותן לך הערה, אתה תצא  ע:”י. פרץ, רה

 אני אצא. צ. אסולין:

אתם מפריעים. וכל מי שיפריע, וגם לך, רואי, אני פעם אחרונה אומר לך את זה,  ע:”י. פרץ, רה

 אם אתם תתפרצו בצורה הזו אתם תצאו החוצה.

 למה? זאת ישיבת מועצת עיר. ר. דוד:

 זאת ישיבת מועצת עיר,  ע:”י. פרץ, רה

 לא ישיבת דירקטוריון,  ר. דוד:

 ברים ביחד()מד

 קודם כל תתנהג בנימוס.  ע:”י. פרץ, רה
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 אני מתנהג בנימוס. ר. דוד:

אתה לא מתנהג בנימוס כרגע ואני מבקש ממך, אנחנו פה לא באיזשהו פנל  ע:”י. פרץ, רה

 להשתולל, 

 אנחנו לא משתוללים.  ר. דוד:

אוקי? אנחנו  אתה מביע את דעתך, אומר את דעתך, בבקשה תעשה את זה כך. ע:”י. פרץ, רה

 לא פה בקרקס.

 זה נראה שכן.  שלם:-ה. רובין

אנחנו בהצעה אחרת. הילה, את רוצה להיות שם? אני לא שם. בבקשה ממך  ע:”י. פרץ, רה

 מספיק, זו פעם אחרונה. 

 פעם אחרונה. שלם:-ה. רובין

 

 הנחות בארנונה לשכונות חדשות או בעבודות תשתית )סיעת שלם( 1.4

 נחות בארנונה לשכונות בבניה או בעבודות תשתית. בבקשה. ה ע:”י. פרץ, רה

רק אני רוצה להגיד לחברי המועצה שיש להם את הכלי הזה שנקרא הצעות  ר. דוד:

לסדר ושאילתות, אם במקרה שכחתם. מה שאנחנו באים ומבקשים בהצעה 

לסדר הזו בעצם אנחנו, כמו שאומר ציון העיר הרי בתנופה גדולה ובונים הרבה 

יינים ושכונות חדשות, אנחנו באים ומבקשים לבנות איזשהו מנגנון שייתן בנ

הנחה בארנונה לשכונות חדשות שהן עדיין בחיתוליהן או בשכונות קיימות 

ותיקות שעושים בהם שיפוצים או עבודות תשתית, שבמהלך התקופה הזאת 

נ"ס, שיכולה לקחת גם כמה שנים אין להם את כל השירותים המקומיים, כמו מת

טיפת חלב, גן ילדים, בית כנסת, אפשר לבוא ולראות בשכונות חדשות עד כמה 

הדברים חסרים ואנחנו מבקשים לבנות איזשהו מנגנון אוטומטי לשכונות האלו 

 ולרחובות הללו ולהעניק הנחה מדורגת עד לסיום העבודות. 
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יצוע זה מצד אחד להביע סולידריות עם התושבים והבנה ומצד שני יגרום לב 

מהיר ואפקטיבי מצד העירייה כדי לסיים את העבודות בזמן ולהחזיר את 

 הארנונה לשיעור הרגיל.

טוב, תודה רבה. אני רק רוצה לומר הבקשה היא נחמדה מאוד ופופוליסטית  ע:”י. פרץ, רה

מאוד. היא לא חוקית, אנחנו לא יכולים לדון בה. אני מבקש להסיר את זה מסדר 

 נמנע. תודה רבה. 1נגד. מי נמנע?  2בעד. מי נגד?  13היום. מי בעד? 

 

 תשובות לשאילתות .2

אנחנו עוברים לסדר יום הבא וזה תשובות לשאילתות. שאילתא: מדוע צומצמו  ע:”י. פרץ, רה

 14-ל 2018/2019ימים בשנת הלימודים  18-מספר ימי הקייטנות בצהרונים מ

 . יעקובי ניר.2019/2020ימים בשנת 

יטנות משתנים לפי חופשות ימי הצהרונים כפי שמתקבלים ממשרד ימי הקי 

 החינוך. 

שאילתא שנייה: האם מנהלי המחלקות והאגפים בעירייה מגישים תוכנית עבודה  

 שנתית לאישור אשר כוללות פרויקטים ויוזמות חדשות מדי שנה. הילה רובין.

 "י מנכ"ל העירייה.המנהלים בעירייה עובדים בהתאם להנחיות וכללים המונחים ע 

פורסם כי העירייה תאפשר קבלת מלגות לסטודנטים,  3.11-שאילתא: בתאריך ה 

. מדוע מפרסמים 7.11-אך סטודנטים שרוצים בכך נדרשים להגיש טפסים עד ה

ימים להגשת הטפסים?  4את נושא המלגות באופן לא נגיש ולמה נותנים רק 

 הילה רובין.

 יום.  30-להגיש הטפסים במשך למעלה מ לרשות הפונים ניתנה האפשרות 

 איפה זה פורסם? שלם:-ה. רובין
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יש את זה ואם תרצי לראות את זה תראי. שאילתא: האם גנ"י חב"ד והגנים של  ע:”י. פרץ, רה

אגודת ישראל נחשבים לגנים פרטיים או גנים באחריות, כולל אחזקתם 

 העירונית? רואי דוד.

 במידה וקיימים הינם פרטיים.  

שאילתא: כמה פעוטונים וכמה גנ"י עירוניים אשר שייכים למערכת החינוך  

 העירונית ומשרתים את הציבור הדתי החרדי קיימים בעיר? 

-גנים ממלכתיים ו 70אכן כן קיימים בעיר גנ"י ממלכתיים וגנ"י ממלכתיים דתיים.  

 גנים ממלכתיים דתיים.  20

ים, זה אותו דבר. זהו, סיימנו את מדוע צומצמו מספר ימי הקייטנות בצהרונ 

 השאילתות. תודה רבה.

 

 2019דו"ח כספי רבעוני דצמבר  .3

 , יעקב זיצר בבקשה. 2019אנחנו בסעיף הבא דו"ח כספי רבעוני דצמבר  ע:”י. פרץ, רה

. אנחנו בדו"ח רואים שיש 31.12.2019-שוב ערב טוב. אנחנו בדו"ח הרבעוני ל ח י. זיצר:”רו

בקופה ובנקים. מבחינת ₪ מיליון  ₪40, מיליון  63ף של לנו רכוש שוט

השקעות במימון קרנות מתוקצבות שרואים  58, מתוכם 122ההשקעות אנחנו 

 אותם אחר כך גם בפסי"ב.

עקב העובדה שהיה עודף ברבעון ₪ מיליון  9-הגרעון המצטבר קטן לפחות מ 

 ₪. ן מיליו 194סך הכול המאזן היה ₪. הראשון של כחצי מיליון 

בפסי"ב מה שאנחנו רואים שאין התחייבויות לבנקים באופן שוטף, משרדי  

משקף בעיקר את המשכורת של דצמבר ₪, מיליון  15ממשלה ומוסדות שכר 

שזה מתייחס גם לתקציב רגיל וגם לתקציב ₪ מיליון  49במלוות. ספקים וזכאים 

 ₪.מיליון  6,5פיתוח/תב"רים. בפיקדונות ובהכנסות מראש 
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והגרעונות  52עודפי התב"רים הזמניים ₪, מיליון  47קרן לעבודות הפיתוח היא  

סך ₪. מיליון  59-. אם נסכום את המספרים נגיע ל40-של התב"רים הזמניים כ

והקרנות המתוקצבות  5,8הכול הקרנות הבלתי מתוקצבות האחרות הם 

אפשר ₪ מיליון  52-שאת הפירוט של ה₪, מיליון  58שמופיעות גם באקטיב 

 ₪. מיליון  155לראות בתחתית העמוד. ואני אציין גם שעומס המלוות שלנו הוא 

מבחינת הביצוע בתקציב הרגיל בהתייחס לתקציב רבעוני אנחנו מדברים על  

 446, ההכנסות הם 2019ארבעה רבעונים שזה למעשה סוכם את כל שנת 

קל עודף במהלך שנת , מה שנתן לנו חצי מיליון ש445,8וההוצאות הם ₪ מיליון 

2019. 

מבחינת ההתפתחות בתב"רים, בתקציבי פיתוח, סך הכול התקבולים היו קרוב  

פער ואם אני לוקח בחשבון  2,7. הותיר לנו 75,5תשלומים היו ₪, מיליון  73-ל

אז אנחנו עם  2019ומתחשב בפעילות שהייתה בשנת  14,7את תחילת השנה 

 40-עודפי מימון זמניים, כ 52פיצול הוא כשה 2019בסוף שנת ₪ מיליון  12-כ

השתתפות ₪. מיליון  12מיליון גירעונות מימון זמניים, מביא אותנו לאותם 

 משרדי ממשלה כפי שהופיע בחלק העליון של העמוד יש לנו פה את הפירוט. 

העמוד הבא נותן את אותו עמוד, רק בחלוקה לפי מספרי הפרקים ובעמוד הבא  

שא של הגביה. מה שאנחנו יכולים לראות שגבינו פיגורים אנחנו מגיעים לנו

. יש פה גידול 157,5-הגביה השוטפת הייתה כ₪, מיליון  16-כ 19במהלך 

 אחוז.  88-לעומת שנה שעברה ומבחינת אחוזי הגביה היה לנו שיפור ל

₪, מיליון  197העמוד הבא מתייחס לשומת הארנונה. שומת הארנונה היא  

בעמוד הבא אנחנו יכולים לראות את ₪. מיליון  103-, כ102 עיקרה זה מגורים

 18הגמלאים היו ₪, מיליון  180הנושא של השכר שסך הכול ביצוע השכר הוא 

בתחום ₪ מיליון  120ואפשר לראות שהמהות הגדולה בשכר זה ₪ מיליון 

החינוך. וכמו שאמרתי קודם התשלום לגמלאים, אם אנחנו מנטרלים את נושא 

 הוא יחסית שיעור לא נמוך.  החינוך,
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הדו"ח הבא הוא הדו"ח שהוא ניתן לגבי בעלי השכר הגבוה ובזה מסתיים הדו"ח  

 . אם יש לכם שאלות אני אשמח לענות. 31.12.2019-הרבעוני ל

 תודה רבה.  ע:”י. פרץ, רה

 

 16.6.20:אישור החלטות ועדת הכספים מיום  4.

 תב"רים: 4.1

 אש"ח.  7,000י"ס אלונים, הגדלה לשלב ג' בסכום ב 2211הגדלת תב"ר  4.1.1

  עפ"י הפירוט: 

  

 14אש"ח. סה"כ  420ות אקוסטית תש"פ בסכום פתיחת תב"ר נגיש  4.1.2

 כיתות,  

 אש"ח לכל כיתה בבתי הספר הבאים: 30

 בי"ס גבעת רם,  1בי"ס גורדון,  1בבי"ס יבנה,  3בי"ס הצבי ישראל,  1בי"ס נועם,  1

חט"ב ב' עפ"י הפירוט: משרד  2גן צליל,  1בי"ס תמיר,  1מקיף רוגוזין,  2ישיבה תיכונית,  1

 אש"ח. 420החינוך 

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 42פתיחת תב"ר תיק עזרה ראשונה בסכום   4.1.3

 אש"ח 29משרד הפנים 
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 אש"ח 13קרנות הרשות 

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 50פתיחת תב"ר גנרטור נייד לחרום בסכום   4.1.4

 אש"ח 35משרד הפנים 

 אש"ח 15קרנות הרשות 

 אש"ח, עפ"י הפירוט: 40ם פתיחת תב"ר חיבור גנרטור לרשת חשמל בסכו  4.1.5

 אש"ח 28משרד הפנים 

 אש"ח 12קרנות הרשות 

 אש"ח עפ"י הפירוט: 30פתיחת תב"ר מכשירי קשר בסכום   4.1.6

 אש"ח 22משרד הפנים 

 אש"ח 8קרנות הרשות 

אש"ח, בבתיה"ס  240פתיחת תב"ר עיצוב מרחבי למידה בבתי ספר בסכום   4.1.7

אש"ח.  80אש"ח, מקיף רוגוזין  80 אש"ח, בי"ס גבעת רם  80הבאים: תיכון לבנות בית יעקב 

  עפ"י הפירוט:

 אש"ח 240משרד החינוך 

אש"ח עפ"י  100פתיחת תב"ר שיפוץ חדר מורים בבי"ס ירושלים בסכום   4.1.8

 הפירוט:

 אש"ח  100משרד החינוך 

פ"י אש"ח ע 356פתיחת תב"ר חידוש מבנים בי"ס יסודי בית יעקב בנות בסכום   4.1.9

 הפירוט:

 אש"ח  356משרד החינוך 

 אש"ח עפ"י הפירוט:  43פתיחת תב"ר הצטיידות ושיפוצים בספריה חט' ב' בסכום  4.1.10
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 אש"ח 43משרד החינוך 

הקמת גנ"י שינוי מקורות מימון: משרד החינוך במקום הלוואה בגנים  2217עדכון תב"ר  4.1.11

 אש"ח. גנ"י בית וגן משרד  1,578הבאים: גנ"י טרומפלדור, משרד החינוך 

 אש"ח. עפ"י הפירוט: 789החינוך 

 

 מון:הקמת גנ"י )ברדיצ'בסקי( שינוי מקורות מי 2256עדכון תב"ר  4.1.12

 משרד החינוך במקום קרנות הרשות עפ"י הפירוט:

 

החינוך במקום קרנות  הקמת גנ"י אלונים, שינוי מקורות מימון: משרד 2248עדכון תב"ר  4.1.13

 הרשות עפ"י הפירוט:
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 36, סה"כ 2015עד  2010כיתות אקוסטיות בבתי"ס שונים בשנים  2092הגדלת תב"ר  4.1.15

 כיתות עפ"י הפירוט:

 

 הסכמי גג עפ"י הפירוט: 2202הגדלת תב"ר  4.1.16

 

 גני משחקים שלב ב' עפ"י הפירוט: 2237הגדלת תב"ר  4.1.17
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 גנ"י שדה בוקר עפ"י הפירוט: 2239הגדלת תב"ר  4.1.18

 

  

 לצורך סגירה תוספת כיתות בי"ס גורדון עפ"י הפירוט: 2240הגדלת תב"ר  4.1.19

 

 גן משחקים י.ל. פרץ עפ"י הפירוט: 2265הגדלת תב"ר  4.1.20

 

תכנון רח' התעלה, עדכון תקציב משרד התחבורה )השתתפות  2190הגדלת תב"ר  4.1.21

 ( עפ"י הפירוט:%10העירייה 

 תב"ר לאישור הגדלה/הקטנה  תב"ר מאושר  מקורות מימון

 2,428   1,928   500  קרנות הרשות

  2,428   1,928   500   סה"כ



 

 04-8666313איגמי:  24.06.2020ישיבת מועצת עיר מתאריך 

 24.06.2020 מיוםת עיר ישיבת מועצ

 י בוועדה המקומית קרית אתאתמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצוע

 

 

39 

 הקמת בי"ס נועם עפ"י הפירוט:  2229ת תב"ר הגדל 4.1.22

 

 אישור הארכת מועד פירעון הלוואה  5.4.17טת מועצת העיר מיום בהמשך להחל 4.2

שנים נוספות באותם  3-שניתנה לחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא בע"מ ב 9,360,000ע"ס 

 לשנה( %2תנאים )

 ל"אילן" )איגוד ישראלי לילדים נפגעים(₪  1,000אישור תרומה שנתית ע"ס  4.3

אישור החלטות ועדת כספים מיום  4הבא, תב"רים. סעיף אנחנו עוברים לסעיף  ע:”י. פרץ, רה

 . תב"רים.16.6.2020

 ביה"ס אלונים, הגדלה לשלב ג' בסכום של  2211הגדלת תב"ר  4.1.1 

 7מיליון, ההגדלה  27,8קרנות הרשות, התב"ר המאושר הוא על ₪. מיליון  7

 . מיליון לפי החלוקות שמופיעות בטבלה 34,8מיליון, הסך הכול הוא 

אלש"ח, סך הכול  420פתיחת תב"ר נגישות אקוסטית תש"פ בסכום של  4.1.2 

, בית 1אלש"ח לכל כיתה בבתי הספר הבאים: בית ספר נועם  30כיתות,  14

, בית הספר יבנה, בית הספר גורדון, בית הספר גבעת רם, 1ספר הצבי ישראל 

וחט"ב ב' עפ"י  2, גן צליל 1, בי"ס תמיר 1ומקיף רוגוזין  2ישיבה תיכונית 

 אלש"ח.  420הפירוט, סך הכול 

אלש"ח, משרד הפנים  42פתיחת תב"ר תיק עזרה ראשונה בסכום של  4.1.3 

 אלש"ח.  13-אלש"ח וקרנות הרשות ב 29-משתתף ב
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אלש"ח. משרד הפנים משתתף  50פתיחת תב"ר גנרטור נייד לחרום בסכום של  

 אלש"ח. 15אלש"ח וקרנות הרשות  35-ב

אלש"ח. משרד הפנים  40ת תב"ר חיבור גנרטור לרשת חשמל בסכום פתיח 

 אלש"ח. 12-אלש"ח וקרנות הרשות ב 28-משתתף ב

אלש"ח וקרנות  22אלש"ח. משרד הפנים  30פתיחת תב"ר מכשירי קשר בסכום  

 ₪. 8,000הרשות 

 240פתיחת תב"ר עיצוב מרחבי למידה בבתי הספר בסכום של  4.1.7סעיף  

אלש"ח, בית הספר  80הספר הבאים: תיכון לבנות בית יעקב אלש"ח. בבתי 

 אלש"ח. 240אלש"ח, סך הכול  80אלש"ח, מקיף רוגוזין  80גבעת רם 

אלש"ח.  100פתיחת תב"ר שיפוץ חדר מורים בבית הספר ירושלים בסכום של  

 אלש"ח. 100השתתפות משרד החינוך 

 356קב בנות בסכום של פתיחת תב"ר חידוש מבנים בבית הספר היסודי בית יע 

 אלש"ח. 356-אלש"ח. משרד החינוך משתתף ב

אלש"ח סך הכול.  43פתיחת תב"ר הצטיידות ישיפוצים בספריה חטיבה ב',  

 משרד החינוך משתתף במלוא הכסף.

הקמת גנ"י, שינוי מקורות מימון משרד  2217, עדכון תב"ר 4111עדכון תב"ר  

 1,578גנ"י טרומפלדור. משרד החינוך החינוך במקום הלוואה בגנים הבאים: 

 8אלש"ח. סך הכול עומד על  789גן ילדים בית וגן, משרד החינוך ₪. מיליון 

 ₪. מיליון 

הקמת גנ"י ברדיצ'בסקי שינוי מקורות מימון משרד החינוך  2256עדכון תב"ר  

 1,578, הגדלה 2,8במקום קרנות הרשות עפ"י הפירוט הבא: קרנות הרשות 

 ₪.מיליון  2,8, סך הכול 1,578נוך בהגדלה של ומשרד החי
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הקמת גנ"י באלונים, שינוי מקורות מימון משרד החינוך  2248עדכון תב"ר  

. 1,578-מיליון ל 3,5במקום קרנות הרשות ואנחנו רואים כאן ירידה מתב"ר של 

 ₪.מיליון  3,5מיליון. סך הכול  1,578משרד החינוך מביא לנו 

שינוי מקורות מימון קרנות הרשות במקום  2020קיץ עדכון תב"ר עבודות  

מיליון. משרד  1,5-, אנחנו מגדילים ל700הלוואה. אנחנו רואים קרנות הרשות 

 מיליון. 2,5אנחנו מורידים, סך הכול  1,5אלש"ח, המלוות שלנו  300החינוך 

, 2010-2015כיתות אקוסטיות בבתי הספר השונים בשנים  2092הגדלת תב"ר  

אלש"ח, משרד החינוך  40כיתות, ההשתתפות של קרנות הרשות  36ול סך הכ

 ₪. מיליון  1,115סך הכול ₪, מיליון  1,075

הסכמי גג, אנחנו רואים את רמ"י, רשות מינהל מקרקעי  2202הגדלת תב"ר  

מיליון. קרנות  16,492מיליון, הסך הכול הוא  15,921ישראל בהגדלה של 

 מיליון.  17,321אלש"ח. סך הכול  829הרשות 

 12,5מיליון, קרנות הרשות  5,5גני משחקים שלב ב', פיס  2237הגדלת תב"ר  

 ₪. מיליון  18,5מיליון. סך הכול 

מיליון, אנחנו  1,978גני ילדים שדה בוקר. קרנות הרשות  2239הגדלת תב"ר  

 ₪.מיליון  2,608אלש"ח סך הכול ההגדלה והסך הכול  630רואים 

לצורך סגירת תוספת כיתות בי"ס גורדון, קרנות הרשות  2240הגדלת תב"ר  

 אלש"ח. 539אלש"ח, סך הכול  39אלש"ח, הגדלנו בעוד  500

אלש"ח, קרנות  750גן משחקים י.ל. פרץ, משרד הפנים  2265הגדלת תב"ר  

 ₪.מיליון  1,058, סך הכול 243-הגדלנו ל 63-הרשות מ

ון תקציב משרד התחבורה, תכנון רח' התעלה, עדכ 2129הגדלת תב"ר  

 1,928-אלש"ח, ההגדלה ל 500אחוז, קרנות הרשות  10-השתתפות העירייה כ

 ₪. מיליון  2,428מיליון, סך הכול התב"ר 
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 5,411הקמת בי"ס נועם לפי הפירוט הבא: משרד החינוך  2229הגדלת תב"ר  

 7,412אלש"ח. קרנות הרשות  697מיליון. הגדלה של  4,177מיליון, הפיס 

מיליון. סך  4מיליון. המלוות שלנו  13מיליון, סך הכול  5,808מיליון, הגדלה של 

 ₪. מיליון  27,5הכול כל ההקמה 

אישור הארכת מועד פירעון  5.4.17בהמשך להחלטות מועצת העיר מיום  

שניתנה לחברה הכלכלית לפיתוח קרית אתא ₪ מיליון  9,366ההלוואה על סך 

ת באותם תנאים שהיו. אנחנו מבקשים להאריך את זה בע"מ בשלוש שנים נוספו

 בעוד שלוש שנים, זאת ההחלטה של ועדת הכספים.

לעמותת אילן )איגוד ישראלי לילדים ₪  1,000ואישור תרומה שנתית על סך  

מי בעד? פה אחד.   נפגעים(. מישהו מבקש להתייחס להחלטות ועדת הכספים?

 אני מודה לכולם. 

 

 ים "מעיינות אתא"כהונת דירקטור .5

אנחנו עוברים לסעיף הבא כהונת דירקטורים ב"מעיינות אתא". אנחנו מבקשים,  ע:”י. פרץ, רה

אני מבקש מעטרה ברגר לצאת. בינתיים נודה ליו"ר ועדת הכספים שהעביר כל 

  כך הרבה החלטות עם כל כך הרבה כסף, לא היה פשוט, היה דיון רציני. נכון?

 הרבה זמן.

 וך. אר מימון:

 )עו"ד עטרה ברגר יצאה(

טוב. אנחנו בסעיף עצמו. אנחנו מבקשים להאריך כהונתם של עו"ד עטרה ברגר,  ע:”י. פרץ, רה

עו"ד יורם צברי ומר דוד ברדוגו ולהוסיף דירקטורית חדשה עו"ד מירב עוז. מי 

 נגד.  2בעד. מי נגד?  14בעד? 

 )עו"ד עטרה ברגר חזרה(



 

 04-8666313איגמי:  24.06.2020ישיבת מועצת עיר מתאריך 

 24.06.2020 מיוםת עיר ישיבת מועצ

 י בוועדה המקומית קרית אתאתמליל זה נערך  על ידי חברה חיצונית ולא עבר בדיקה או הגהה של גורם מקצוע
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 1943לפקודת הקרקעות )רכישה לצורכי ציבור(  7-ו 5י סעיף ביטול הליכי הפקעה לפ .6

ושייעודה מגורים  10509בגוש  25להפקעת חלקה  30.6.91מיום  3896שפורסמו בטעות בי.פ. 

, שכ' גבעת 11לפקודת הקרקעות לצורך ביטול ההפקעה רח' מיכה  14ופרסום הודעה לפי סעיף 

 הרקפות קרית אתא

לפקודת  7-ו 5ביטול הליכי הפקעה לפי סעיף  6ם לסעיף הבא, סעיף אנחנו עוברי ע:”י. פרץ, רה

מיום  3896שפורסמו בטעות בי.פ.  1943הקרקעות )רכישה לצורכי ציבור( 

ושייעודה מגורים ופרסום  25חלקה  10509להפקעת חלקה בגוש  30.6.91

 11לפקודת הקרקעות לצורך ביטול ההפקעה ברח' מיכה  14הודעה לפי סעיף 

 בעת הרקפות קרית אתא.שכ' ג

הועדה המקומית אישרה את הביטול של ההפקעה הזאת, הפרסום בילקוט  

הפרסומים היה בטעות. אז אנחנו ביטלנו את הטעות הזאת בהחלטת ועדה 

 14מקומית, אנחנו נדרשנו להביא את זה גם להחלטת מועצת העיר. מי בעד? 

 נמנעים. תודה רבה.  2בעד. מי נגד? מי נמנע? 

 

אישור קבלת שירות אינטרנטי בחשבונות של בית ספר חטיבה א' רוגוזין בבנק מזרחי  .7

 149640-ו 472522קרית אתא שמספרם  448סניף 

ואישור קבלת שירות אינטרנטי בחשבונות של בית ספר חטיבה א' רוגוזין בבנק  ע:”י. פרץ, רה

ה אחד. . מי בעד? פ149640-ו 472522קרית אתא שמספרם  448מזרחי סניף 

 אני מודה לכולם. הישיבה נעולה. 

 

 סוף הישיבה

 

 


